

Title (en)

Barrier, especially for stadium grandstands and exhibition halls.

Title (de)

Barriervorrichtung, insbesondere für Stadiontribünen und Veranstaltungshallen.

Title (fr)

Barrière, particulièrement pour tribunes de stade et halls de manifestations.

Publication

**EP 0635229 A1 19950125 (DE)**

Application

**EP 94110716 A 19940709**

Priority

DE 4324920 A 19930724

Abstract (en)

There is described a barrier, especially for stadium stands and halls in which events are staged, comprising a barrier arrangement (10) which has at least two substantially vertically running brace elements (11a, 11b) which can be anchored by their bottom end (11a', 11b') in a foundation (2) and which are connected in their upper region by at least one cross-brace element (12, 12a). According to the invention, provision is made for a seat arrangement (20) having at least one seat (20') to be receivable in the barrier arrangement (10), for the seat (20') to be pivotable from a first position in which it is disposed substantially orthogonally to a plane defined by the brace elements (11a, 11b, 12) of the barrier arrangement (10), into a second position in which the seat (20') is disposed substantially in the plane defined by the strut elements (11a, 11b, 12) of the barrier arrangement (10), and for the seat (20') to be lockable in this second position by a latching device (14). <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Barriervorrichtung, insbesondere für Stadiontribünen und Veranstaltungshallen, mit einer Barriereneinrichtung (10), die mindestens zwei im wesentlich vertikal verlaufende Strebenelemente (11a, 11b) aufweist, die mit ihrem unteren Ende (11a', 11b') in einem Fundament (2) verankerbar sind, und die in ihrem oberen Bereich durch mindestens ein Querstrebenelement (12, 12a) verbunden sind. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, daß in die Barriereneinrichtung (10) eine mindestens einen Sitz (20') aufweisende Sitzeinrichtung (20) aufnehmbar ist, daß der Sitz (20') von einer ersten Position, in der er im wesentlichen orthogonal zu einer durch die Strebenelemente (11a, 11b, 12) der Barriereneinrichtung (10) aufgespannten Ebene angeordnet ist, in eine zweite Position verschwenkbar ist, in der der Sitz (20') im wesentlichen in der durch die Strebenelemente (11a, 11b, 12) der Barriereneinrichtung (1) aufgespannten Ebene angeordnet ist, und daß der Sitz (20') in dieser zweiten Position durch eine Verriegelungseinrichtung (14) arretierbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47C 1/16; A47C 1/121**

IPC 8 full level

**A47C 1/121** (2006.01); **A47C 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 1/121** (2013.01)

Citation (search report)

[X] GB 2232883 A 19910102 - CLARKE HARRY [GB]

Citation (third parties)

Third party :

DE 662837 C 19380722 - ANDREAS GAAL, et al

Cited by

DE102009007877A1; DE10000169C1; EP3090657A1; DE19829375A1; EP2712983A1; DE102009007877B4; WO2014049111A1;  
DE202009001471U1; EP3799768A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0635229 A1 19950125; EP 0635229 B1 19980114; AT E162054 T1 19980115; DE 4324920 A1 19950126; DE 59405005 D1 19980219;**  
DE 9421492 U1 19960125

DOCDB simple family (application)

**EP 94110716 A 19940709; AT 94110716 T 19940709; DE 4324920 A 19930724; DE 59405005 T 19940709; DE 9421492 U 19940709**